
SAMEDI / SATURDAY Sainte Vierge Marie Oct 10 Oct 2015
3:00pm
5:00pm

Crysler
Moose Creek

Mariage de Jeremy Courville et Kristin Marie Cybèle Tremblay
Action de grâce pour les biens de la Terre  par Gaétan &Sonia Martin & Famille

DIMANCHE / SUNDAY (28e dimanche du temps ordinaire /28th Sunday in Ordinary Time)  Oct 11 Oct 2015
9:00am Moose Creek Action de grâce Pour les paroissien(ne)s / For the Parishioners

10:30am Crysler
1) Armand Cloutier          rec. par Cécile Cloutier et Famille
2) Germaine Miner           rec. par André et Mary Cloutier
3) Laurent Dignard Quête aux funérailles

LUNDI / MONDAY PRIEST RETREAT   RETRAITE DES PRÊTRES FROM Oct 12 Oct 2015
VENDREDI / FRIDAY PRIEST RETREAT   RETRAITE DES PRÊTRES TO Oct 16 Oct 2015
9:00am
7:00pm

Moose Creek
Crysler

NO MASS - PAS DE MESSE
Jonathan and Megan Marriage rehearsal

SAMEDI / SATURDAY Saint Ignace d’Antioche, Evêque et Martyre / Saint Ignatius of Antioch Oct 17 Oct 2015
3:00pm
5:00pm

Crysler
Moose Creek

Marriage of Jonathan Benoit and Megan Boudens
Parents et Amis défunts de Cécile Racine

DIMANCHE / SUNDAY (29e dimanche du temps ordinaire /29th Sunday in Ordinary Time) Oct 18 Oct 2015
9:00am

Moose Creek
1) Lorette Bazinet La Succession
2) Marcil Legault (6eann.)  Ses Enfants et Petits-enfants
3) Jeannine Bazinet             Louise Lafrance

10:30am

4:00- 7:00pm
Crysler
Moose Creek

Pour les paroissien(ne)s / For the Parishioners
-Aurèle Lavictoire (2eann.)   Lise et Denis Lamarche
Souper Paroissial de Notre-Dame-Des-Anges Parish Souper

LUNDI / MONDAY Saint John de Brébeuf and Isaac Joagues, Priests Oct 19 Oct 2015
9:00am Moose Creek PAS DE MESSE – NO MASS

MARDI / TUESDAY Oct 20 Oct 2015
8:45am Crysler Raymond Provost Paul et Lucie Lemieux

MERCREDI / WEDNESDAY Oct 21 Oct 2015
9:00am

12:00pm
Moose Creek
Cornwall

Gérard Quesnel  Omer et Claudette Séguin
Rencontre diocésaine avec le CSDCEO

JEUDI / THURSDAY Oct 22 Oct 2015
8:45am
9:30am
2:00pm

Crysler
Cornwall

Nathalie Kelm Quête aux funérailles
Rencontre équipe pastorale diocésaine
Messe des Marguerites – Daisy Mass

VENDREDI / FRIDAY Oct 23 Oct 2015
9:00am Moose Creek Réjean Martin, Quête aux funérailles

SAMEDI / SATURDAY St Antoine Marie Claret, Evêque/St Anthony Mary Claret,Bishop Oct 24 Oct 2015
5:00pm Moose Creek Pour les paroissien(ne)s / For the Parishioners

DIMANCHE / SUNDAY    (30edimanche du temps ordinaire/30thSunday in Ordinary Time) Oct 25 Oct 2015

9:00am Moose Creek
1) Rhéal Emile Forgues (5e) Son épouse Cécile et Famille
2) Armand Hutt Annette Dupuis
3)Rita Sabourin Quête aux funérailles

10:30am Crysler
Jacques Lacasse         Margaret & Tom Benke
Laurent Dynard Les Chevaliers de Colomb  Conseil #6809
Laurette Benoit            La Succession

FR. CYRIAQUE WILL BE AWAY FOR RETREAT FOR PRIESTS OF OUR DIOCESE FROM MONDAY 11TH TO FRIDAY 16TH. FOR
FUNERAL, PLEASE  WAIT UNTIL WE COME BACK. TOUS LES PRÊTRES DU DIOCESE SERONT A LA RETRAITE CETTE
SEMAINE. VEUILLEZ ATTENDRE NOTRE RETOUR POUR LES FUNÉRALLES. GARDEZ-NOUS DANS VOS PRIERES !
UNIS DANS L’AMOUR, ALLONS SERVIR: DIMANCHE PROCHAI, JOURNEE MONDIALE MISSIONNAIRE 18 OCTOBRE
The Church is essentially missionary; it is animated by the Spirit. Inhabited by the breath and
dynamism of life, it sends out her apostles to the ends of the earth. The Lord calls us and sends us to
share with others the blessings that we have received, starting with the gift of faith, which cannot be
considered as a private privilege, but must be seen as a gift to be shared with those who have not yet
received it. Today, let us unite through Love and let us show solidarity with the poorest churches in
Africa, Asia, Oceania, Europe and South America. Thank you for your generosity and missionary solidarity.
This week, I will take time to prepare my donation for the next MISSION WORLD SUNDAY OCTOBER 18th 2015.
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Notre-Dame-Des-Anges,
Our Lady of the Angels:

October 4 octobre
Sunday Envelopes: $615.00

Loose: $53.00
Votive candles:$20.00

Besoins de l’Eglise du Canada: $357.25
Loto – Moose Creek:

Gagnante – Winner: $50
Jean-Marc Tessier

Notre-Dame-Du-Rosaire,
Our Lady of the Rosary:

October 4 octobre
Dimanches : $847.00

Réfugiés Syriens :$100.00
Loto – Crysler :

Gagnante – Winner: $50
Marie-Thérèse Sabourin

Merci beaucoup! Thank you very much
(Site internet/Web Site: http://www.ndr-crysler.ca

Toutes nos félicitations à Kristin Marie Cybèle Tremblay et Jeremy Michel Courville qui se sont unis par le
sacrement du mariage le samedi, 10 octobre 2015, à l’église Notre-Dame-Du-Rosaire de Crysler. Puisse l’auteur
de tout amour bénir leur union et leur donner de s’aimer toujours. Gardons-les dans nos prières.
Keep also in your prayers, Megan Boudens and Jonathan Benoit who will celebrate their marriage
on Saturday, October, 17th 2015, in Our Lady of the Rosary church, Crysler. May God bless their love!

SPECIAL COLLECTION FOR SYRIAN REFUGEES–QUÊTE SPÉCIALE POUR LES RÉFUGIÉS SYRIENS :
Apprêtez vos dons pour la quête spéciale de soutien aux réfugiés syriens le dimanche 25 octobre prochain
en spécifiant le montant  sur votre enveloppe ou en utilisant une autre enveloppe. Please, prepare your
donation to help Syrian refugees for Sunday, October 25th SPECIAL COLLECTION. Write the amount of
your donation on the envelop or use another envelop. Thanks for your generosity. Merci beaucoup.
FUND RAISING SALE AT SHALOM ALEXANDRIA
Fund raising sale at Shalom House in Alexandria, 170 St Paul Street on October 11th and 12th from
9:00am to 5:00pm: Bake sale, religious Objects, Furniture Sale, Kitchen ware, Bed linens, Washroom
items, Christmas decorations.
DAISY MASS – MESSE DES MARGUERITES: This year, the Daisy Mass to honour our priests and
deacons is scheduled for Thursday, October 22nd at 2 pm at St. Francis de Sales.
INTERFAITH PRAYER FOR REFUGEES: On Tuesday, October 27th at 7 pm at St-Félix-de-Valois church
the Diocese will host an interfaith prayer service for Syrian refugees.
PRIERE INTERCONFESSIONNELLE : Le mardi 27 octobre, à 19h, il y aura une cérémonie de prière
interconfessionnelle pour les réfugiés de la Syrie, à la paroisse Saint-Félix-de-Valois de Cornwall.
BINGO A LA PAROISSE STE-THERESE-DE-LISIEUX
Père Claude Thibault et les membres de la paroisse Ste-Thérèse vous invitent à leur prochain BINGO le jeudi
15 octobre dans leur salle paroissiale (1304, rue Lisieux, Cornwall). Les portes et la cantine ouvrent à 17h30,
lève-tôt à 18h30 et le Bingo commence à 19h00. Montant à gagner à chaque soirée Bingo: 900$, plus les parties 50/50.

BINGO AT PRECIOUS BLOOD PARISH: Precious Blood Parish in Glen Walter will be hosting their NEXT BINGO
“with a new Bingo board”, on Wednesday, October 21st in the church hall starting at 7:00 pm. EARLY BIRD
GAMES start at 6:20 pm. Over $1200.00 to be won. Hope to see you there!

SOUPER SAVEUR D’AUTOMNE L’Équipe du programme d’éducation sur le diabète organise un
souper saveur d’automne pour les personnes diabétiques et pré-diabétiques, mercredi 21
octobre 2015 à 18h30 au Centre de santé communautaire de l’Estrie à Crysler (1, rue Nation). Souper
gratuit! Places limitées. Veuillez-vous inscrire avant lundi le 19 octobre au 613-987-2683.

SOUPER PAROISSIAL DE NOTRE-DAME-DES-ANGES: “Parish Supper” of Our Lady of the Angels
Parish, next Sunday, October 18th,4pm -7:30pm at the Roxborough Community Hall on St. Polycarp Street in Moose
Creek. Adults: $12.00; Children from 6 to 12: $5.00; Children under 6: FREE. Menu: Turkey and Stuffing, Cranberries,
Ham, Baked Beans, Potatoes, Rolls and Butter, Vegetables, Coleslaw, Assorted pies, Juice, Tea, Coffee. Takeout meals
available.
CONFÉRENCE POUR LES AÎNÉS  / ELDERLY CONFERENCE
Dans le cadre du programme Vieillir chez soi, un Atelier de yoga sur chaise pour la détente (en français) se
tiendra au Centre de santé communautaire de l’Estrie (738, Notre-Dame, Embrun), le mercredi, 21 octobre
2015, de 9h30 à 10h30. ENTRÉE GRATUITE - PLACES LIMITÉES. Inscriptions et renseignements 613 443-3888.
SOUPER DE LA MOISSON A LA PAROISSE SAINT-MARTIN-DE-TOURS
Parish Harvest Supper of St-Martin-de-Tours, Glen Robertson will be on Sunday, October 25th,
2015 from 3:30pm  to 7:30pm. Adults: $13, Children 6 to 13: $6; Children under 5: free.
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souper saveur d’automne pour les personnes diabétiques et pré-diabétiques, mercredi 21
octobre 2015 à 18h30 au Centre de santé communautaire de l’Estrie à Crysler (1, rue Nation). Souper
gratuit! Places limitées. Veuillez-vous inscrire avant lundi le 19 octobre au 613-987-2683.

SOUPER PAROISSIAL DE NOTRE-DAME-DES-ANGES: “Parish Supper” of Our Lady of the Angels
Parish, next Sunday, October 18th,4pm -7:30pm at the Roxborough Community Hall on St. Polycarp Street in Moose
Creek. Adults: $12.00; Children from 6 to 12: $5.00; Children under 6: FREE. Menu: Turkey and Stuffing, Cranberries,
Ham, Baked Beans, Potatoes, Rolls and Butter, Vegetables, Coleslaw, Assorted pies, Juice, Tea, Coffee. Takeout meals
available.
CONFÉRENCE POUR LES AÎNÉS  / ELDERLY CONFERENCE
Dans le cadre du programme Vieillir chez soi, un Atelier de yoga sur chaise pour la détente (en français) se
tiendra au Centre de santé communautaire de l’Estrie (738, Notre-Dame, Embrun), le mercredi, 21 octobre
2015, de 9h30 à 10h30. ENTRÉE GRATUITE - PLACES LIMITÉES. Inscriptions et renseignements 613 443-3888.
SOUPER DE LA MOISSON A LA PAROISSE SAINT-MARTIN-DE-TOURS
Parish Harvest Supper of St-Martin-de-Tours, Glen Robertson will be on Sunday, October 25th,
2015 from 3:30pm  to 7:30pm. Adults: $13, Children 6 to 13: $6; Children under 5: free.


